
 

Protokół Nr 2 

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatelskich 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 03 czerwca 2024 roku 

 

 

Posiedzenie prowadził Jakub Kwiatkowski Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich Rady Miasta 

Zgierza. 

 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Zgierza za 2023 r. - wydanie opinii. 

4. Wolne wnioski. 

5.  Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 

Otwarcie posiedzenia 
 

Przewodniczący Komisji J. Kwiatkowski na podstawie listy obecności stwierdził quorum 

i otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał radnych. 

 

Pkt 2 

Uwagi do porządku obrad 

 

Brak uwag do porządku obrad. 

 

 

Pkt 3 

Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Zgierza za 2023 r. - wydanie opinii. 

 
Sprawozdanie z wykonaniu budżetu miasta Zgierza za 2023 rok przedstawiła G. Mela, Skarbnik. 

Radny P. Czekalski zapytał z czego wynika kwota kosztów sądowych. 

G. Mela, Skarbnik powiedziała że, są to koszty postępowań sądowych które Miasto ponosi w związku ze 

sprawami procesowymi, m. in. ze sprawami spadkowymi. 

Radny P. Czekalski zapytał o informację dot. wykonania budżetu z działu 911- ochrona powietrza. 

G. Mela, , Skarbnik powiedziała że plan roczny z działu 911 został wykonany w 100% 

Radny P. Czekalski zapytał z czego wynika stopień realizacji dochodów w zakresie polityki społecznej. 

G. Mela, Skarbnik powiedziała, że są to głównie dochody związane z przeciwdziałaniem COVID- środki 

zewnętrzne z budżetu Państwa.  

Radny T. Dziedzic zapytał, do którego roku będziemy spłacali zobowiązania długoterminowe. 

G. Mela, Skarbnik powiedziała że do 2042 roku. 



 

Radny P. Jagielski zapytał, dlaczego świadczenia finansowe z budżetu Państwa spadły. 

G. Mela, Skarbnik powiedziała że są to świadczenia na program 500+ które przeszły do ZUS od 2022r.  

Radny P. Jagielski zapytał, dlaczego koszty usług finansowych urosły. 

G. Mela, Skarbnik powiedziała, że zwiększenie tych kosztów związane jest ze wzrostem od 2022 roku 

WIBOR. 

Radny P. Jagielski zapytał o rachunek zysku i strat- co się na to składa. 

G. Mela, Skarbnik powiedziała, że są to koszty i przychody  które przekładają się na zysk. 

Radny P. Jagielski zapytał o skalę zadłużenia wobec Miasta.  

G. Mela, Skarbnik powiedziała że są to należności podatkowe, czynszowe, z tytułu opłat za gospodarkę 

odpadami czy świadczeń alimentacyjnych.   

Radny Ł. Wróblewski zapytał o stan majątkowy Miasta- ile jest nieruchomości i jakie są to 

nieruchomości.  

P. Staniszewski, Prezydent Miasta Zgierza powiedział, że ciężko o konkretne liczby, natomiast takie 

procesy są prowadzone, np. w zakresie realizacji działań wobec części parku przy Obrońców Pokoju.  

Brak dalszej dyskusji. Przewodniczący przeszedł do głosowania nad wydaniem opinii do sprawozdania. 

Wynik głosowania: za - 1, przeciw - 0, wstrzym. - 2.- OPINIA POZYTYWNA  

Wynik głosowania: za - 1, przeciw - 1, wstrzym. - 2.- OPINIA POZYTYWNA  

 

Pkt 4 

Wolne wnioski 
 

Brak wolnych wniosków. 

                 

 

Pkt 9 

Zamknięcie posiedzenia 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie. 

 

 

 

Protokołowała 

 

Martyna Dawidzka 


